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Številka: 900-6/2020-8 
Nova Gorica, 22. april 2020    
  
 
 

DODATNI ODGOVORI 
 

NA  POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 
PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 

 
 
 
14. SEJA MESTNEGA SVETA, 23. april 2020   
 
 
1. SVETNIK ALEŠ MARKOČIČ je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, postavil naslednje vprašanje in podal naslednjo pobudo:      
Name se je obrnilo nekaj ogorčenih staršev iz kromberškega okoliša in okoliša Rožna 
Dolina, da se je v skladu s 56. členom Zakona o osnovni šoli in Sklepa Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu v Mestni občini Nova Gorica, spremenil 
»režim« brezplačnih prevozov šolskega avtobusa. 
Seznanili so me tudi s sledečim obvestilom s strani osnovne šole: 
»Prihodnje šolsko leto na podlagi 56.člena Zakona o osnovni šoli, bo veljal sklep 
Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu MONG, da je na progi Merkur – 
Mandrija – Ajševica – Loke – OŠ Frana Erjavca na ulici Vinka Vodopivca ogrožena 
varnost učencev na poti v šolo samo na odseku od hišne številke 104A do hišne 
številke 140.« 
Da vas spomnim na tragično smrt osnovnošolke, ki je umrla pri Hrastu in še učenke, ki 
je utrpela hude posledice, ravno tako, ko jo je zbil avto pri Hrastu (obe sta prečkali 
cesto na prehodu za pešce pri zeleni luči). 
 
Poleg tega, zakaj ne bi avtobus šel še mimo cerkve in vrtca v Kromberku, namesto da 
zavije pri gostilni Komel na glavno cesto? Kaj bi to spremenilo?  Avtobus je vsako jutro 
bil napolnjen do zadnjega sedeža, to izkazuje potrebo, ne pa da se ukinjanja linija. 
Linija je bila aktivna vsaj od leta 1987. 
Ali je ta sprememba nujno potrebna? 
Ali so se s tem zmanjšali stroški financiranja (MONG) teh linij in za koliko? 
 
Osebno menim, da so te spremembe nepotrebne, ne dovolj premišljene in morda celo 
»nevarne za naše otroke«, zato ob zgoraj postavljenih vprašanjih dajem pobudo, da 
se relacije brezplačnega šolskega avtobusa vrnejo tudi na relacije, ki so v preteklosti 
že bile vpeljane.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor:  
Zakon o osnovni šoli v 56. členu med drugim določa, da ima učenec pravico do brezplačnega 
prevoza, če je njegovo prebivališče oddaljeno več kot štiri kilometre od osnovne šole. Poleg 
tega ima učenec pravico do brezplačnega prevoza ne glede na oddaljenost njegovega 
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prebivališča od osnovne šole v prvem razredu, v ostalih razredih pa, če pristojni organ za 
preventivo v cestnem prometu ugotovi, da je ogrožena varnost učenca na poti v šolo. 

Pristojni organ za preventivo v cestnem prometu je pregledal predlagane nevarne cestne 
odseke in v Sklepu z dne 15.2.2020 določil nevarne relacije, na katerih je ogrožena varnost 
učencev na poti v šolo. V konkretnem primeru je določena nevarna relacija:  Ul. Vinka 
Vodopivca od h. št. 104A do 140. Navajamo obrazložitev, ki se navezuje na konkretno 
zadevo iz dopisa Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Nova 
Gorica z dne 15. 2. 2020: 

"Ob pregledu Ulice Vinka Vodopivca je bilo ugotovljeno, da je ta varna za hojo pešcev in otrok 
v šolo. Vozišče ima urejen hodnik za pešce, vozišče je osvetljeno. Od stanovanjske hiše na 
Ul. V. Vodopivca 104 a, naprej v smeri Grad Kromberk smo ob pregledu ugotovili, da je cesta 
za hojo pešcev nevarna. Od tu naprej hodnika za pešce ni, vozišče pa je slabo osvetljeno. Od 
stanovanjske hiše na Ul. V. Vodopivca 118 naprej, cestne razsvetljve ni več. Vozišče je v 
popolni temi vse do križišča za Grajsko cesto. Novo naselje pod Gradom Kromberk na Ul. V. 
Vidopivca od številke 140 do obračališča za avtobus pri križišču za Loke je lepo urejeno in 
varno za hojo pešcev." 

 Osnovna šola Frana Erjavca Nova Gorica je skladno s 5. členom Pogodbe o financiranju 
dejavnosti osnovnošolskega izobraževanja za leto 2019 št. 603-16/2019-3 z dne 04.03.2020 
pripravila plan organizacije za šolsko leto 2020/21. Pri tem je upoštevala vse zgoraj navedene 
pravne akte. V planirano organizacijo posebnega linijskega prevoza in seznam učencev 
vozačev je vključila vse učence, ki so upravičeni do brezplačnega prevoza. 

Sočasno se s koncesionarjem mestnega prevoza dogovarjamo, da z manjšo spremembo 
urnika  prilagodi sovpadajočo linijo javnega mestnega prometa tako, da bodo lahko tudi ostali 
učenci, z uporabo mestnega avtobusa, dostopali do šol v primernem času. 

 
13. SEJA MESTNEGA SVETA, 12. marec 2020  

 

 
1.  SVETNICA TANJA VONČINA je postavila naslednje vprašanje:    

Gospod župan, prosim vas, da vaše službe jasno odgovorijo na vprašanje: 
Zakaj se do sedaj še ni uredilo dostopa do zemljišč po izgradnji solkanske obvoznice, 
med lastniki katerih je tudi Mestna občina Nova Gorica ter kdaj, kako in na kakšen način 
se bodo pristojne službe le lotile tega vprašanja? 
 
Obrazložitev:  
Gre za zemljišča, ki so po izgradnji solkanske obvoznice ostale brez dostopa, torej vse 
od leta 2007. Po delnem enotnem dovoljenju za gradnjo št. 350-03-162/02-PK/NŠ s 23. 
5. 2003 je bilo investitorjema MONG in DRS naloženo, da po končani gradnji morajo: 
- zagotoviti dostope do vseh zemljišč, ki so bili zaradi gradnje prekinjeni 
- zagotoviti nove povezave poljskih poti in krajevnih cest in zemljišč, kjer je obstoječe  
poti in dostope presekala trasa obvozne ceste.  

Kljub dopisom, pogovorom z župani in pristojnimi, se žal stvar še ni uredila. Zadeva ima 
že dolgo brado, staro kar 13 let in skrajni čas bi že bil, da se zadevo reši in zaključi ter 
tako omogoči lastnikom dostop do svojih nepremičnin.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
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Problematika ureditve dostopov do zemljišč po izgradnji Solkanske obvoznice je, kot je 
svetnica tudi sama navedla, že dolgo znana, iskanje ustrezne rešitve pa poteka že vrsto let. 
Z vključenimi deležniki smo na MONG izvedli številna usklajevanja, v katerih je bilo 
predlaganih in ponujenih več možnosti rešitve, a takšne, ki bi ustrezala vsem vpletenim, do 
sedaj še nismo našli. 
  
Z navedeno problematiko je seznanjena  in v njeno  reševanje  vključena tudi  Direkcija RS za 
ceste, saj je obvoznica kot državna cesta v njeni pristojnosti. Predstavnik DRSI si je 
zadevo glede zemljišč 190, 193, 195 k.o. Nova Gorica in 831 k.o. Kromberk,  nazadnje 
ogledal v začetku leta 2020. Na podlagi tega ogleda in ugotovljenih dejstev novnih usklajevanj 
z deležniki, ki bodo izvedena v kratkem, bomo predlagali novo rešitev." 
 
 
2. SVETNICA DAMJANA PAVLICA je podala naslednjo pobudo:     

Predlagamo, da Mestna občina Nova Gorica odkupi vso infrastrukturo Mebla holding v 
stečaju, da jo ne bi prehiteli tisti, ki bi nas izsiljevali z visokimi cenami, da se ne bi 
pojavljale slabe prakse iz prejšnjih mandatov. Mestna občina bi v tem primeru imela 
velike probleme z ureditvijo in obnovo infrastrukture tako v stari kot novi industrijski coni 
Meblo.  
Svetniška skupina SDS predlaga, da se našo pobudo resno prouči. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor:  
S stečajno upraviteljico »Mebla zahod« že od začetka mandata dobro sodelujemo. Jasno in 
večkrat smo izrazili interes po zemljiščih, s katerimi bi lahko pričeli z urejanjem infrastrukture 
in razvojem industrijske cone v korist mesta in celotne občine. 
Zaradi razglašene epidemije s COVID-19 in posledično okrnjenega delovanja sodišč pa so 
postopki vezani na obrtno cono »Meblo« zahod na čakanju. 
 

 
3. SVETNIK ALEŠ DUGULIN je postavil naslednje vprašanje:  

Več kmetov se je obrnilo name, kot mestnega svetnika z vprašanjem, kdaj bodo 
opravljeni razpisi MONG za podporo kmetijstvu v občini. 
Zato naslavljam pristojnim službam in županu vprašanje, kdaj se bo občina vključila v 
program in samo financiranje v podporo kmetom, kmetijstvu kot dejavnosti in vsem  
dopolnilnim dejavnostim iz tega naslova. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
Razpis za kmetijstvo bo predvidoma objavljen po prvomajskih praznikih. 
Poudarek razpisa bo na oljkarstvu, sirarstvu ter vinarstvu z dopolnilnimi dejavnostmi.  
 

 
 
PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                                       

                                                                                                      Miran Ljucovič 
 
 


